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Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
ze dne 20.4.2010

Na doporučení rady obce schválilo Zastupitelstvo obce Albrechtice:
- závěrečný účet Obce Albrechtice za rok 2009,
- záměr odprodeje části pozemku (přístup k bývalé brambo-
rárně) p.č.2408/5 v k.ú. Albrechtice u Českého Těšína, včetně 
povrchových úprav, ve vlastnictví Obce Albrechtice, 
- záměr odprodeje části pozemku (součást hráze přehrady 
Těrlicko) p.č.2351 v k.ú. Albrechtice u Českého Těšína, včetně 
povrchových úprav, ve vlastnictví Obce Albrechtice.

          Ing. Vladislav Šipula
                  starosta

Z JEDNÁNÍ RADY OBCE
za období od 11.3.2010 do 13.5.2010

Rada obce Albrechtice schválila: 
- výsledek hospodaření za rok 2009 ve výši 74.535,14 Kč         
v Základní škole a mateřské škole s polským jazykem vyučo-
vacím, Školní 11, Albrechtice, okres Karviná, příspěvková 
organizace, a rozhodla schválit jeho rozdělení do fondu odměn 
a do rezervního fondu,
- výsledek hospodaření za rok 2009 ve výši 17.522,25 Kč         
v Základní škole a Mateřské škole, Školní 20, Albrechtice,        
a rozhodla schválit jeho rozdělení do fondu odměn a do rezerv-
ního fondu,
- poskytnutí peněžitého příspěvku ve výši 100,- Kč/hráč          
na startovné ve volejbalovém turnaji „O pohár mikroregionu 
Těrlické a Žermanické přehrady“, který se uskutečnil dne 
22.5.2010 v Dolních Domaslavicích, 
- účast Ing. Vladislava Šipuly, starosty obce, na studijní zahra-
niční cestě v rámci programu MMR ve dnech 15.-23.6.2010
- zábor veřejného prostranství na části zpevněné plochy             
u skladu na novém sídlišti, pro umístění pojízdné prodejny        
s platností od 1.5.2010,
- bezúplatný převod movitého majetku – žebříku 4-dílného 
Tauchman Profi AL/HM, inventární číslo HM1219-1/08,       
rok pořízení 2008, pořizovací cena 21.480,- Kč z majetku   
České republiky – Hasičského záchranného sboru Moravsko-
slezského kraje do majetku Obce Albrechtice pro potřeby   
Jednotky sboru dobrovolných hasičů obce Albrechtice,
- přijetí peněžního daru v hodnotě 2.000,- Kč pro obecní 
knihovnu Albrechtice.

Rada obce Albrechtice souhlasila: 
- s úhradou finanční částky ve výši 20.000,- Kč na zpracování 
propagačních materiálů a map svazku obcí Mikroregion       
Žermanické a Těrlické přehrady,
- s prodloužením podnájmu části restaurace Dělnický dům 
společnosti TIPGAMES a.s. se sídlem Praha 1, Václavské 
nám. 56/802, za účelem provozování IVT-VLT terminálu         
na dobu určitou do 31.12.2010,

- s umístěním kontaktu na společnost AGRO-EKO spol. s r.o., 
pobočka Albrechtice, na sloupek orientačního značení                  
na křižovatce ul. Obecní a ul. Hlavní dle písemné žádosti 
vedoucího střediska Josefa Glatze, 
- s připojením nemovitosti na pozemku p.č. 710/3 k pozemku 
místní komunikace ul. Písečná, pozemek p.č. 2425/1, vše           
v k.ú. Albrechtice u Českého Těšína, za podmínky, že stavba 
sjezdu nebude (s ohledem na plánovanou výstavbu pozemní 
komunikace na ul. Písečná) ve vzdálenosti 1m od hranice 
pozemku žadatele, zpevněna zámkovou dlažbou,
- jako vlastník sousedního pozemku, tj. pozemek p.č. 2419 
(ul. Pasecká) se stavbou oplocení na pozemku p.č. 877/21,          
vše v k.ú. Albrechtice u Českého Těšína, dle žádosti, v souladu 
dle grafické přílohy,
- s cenovou nabídkou (vypracování PD do stupně DSP pro akci 
„Stavební úpravy místní komunikace ul. Nádražní II. etapa        
- okružní křižovatka“) firmy Dopravní projektování spol. s r.o. 
se sídlem Ostrava a rozhodla vyzvat společnost Dopravní    
projektování spol. s r.o. k předložení Smlouvy o dílo na uvedené 
projektové práce.
          Ing. Vladislav Šipula
                  starosta

PODĚKOVÁNÍ JEDNOTCE SBORU
DOBROVOLNÝCH HASIČŮ V ALBRECHTICÍCH

Chtěl bych vyslovit poděkování členům JSDHO Albrechtice 
za jejich obětavou pomoc občanům naší obce, ale i mimo obec 
v době povodní. Zajišťovali čerpání vody ze sklepů RD,    
obecního majetku, likvidovali bleskem poškozený strom           
v parku u kostela.
Rovněž bych chtěl poděkovat všem občanům obce, kteří       
čistili příkopy, propustky a zabránili tak větším škodám nejen 
na svém majetku, ale i na ostatním. 

          Ing. Vladislav Šipula
                  starosta

Srdečně zveme
všechny občany na tradiční 

ALBRECHTICKOU POUŤALBRECHTICKOU POUŤ
která se uskuteční

v neděli 27. června 2010 
v areálu Zámostí.

Pouťové atrakce zajišťuje p. Václav Tvardek
Občerstvení a stánkový prodej zajištěn.

                 Ing. Vladislav Šipula
                              starosta
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KALENDÁŘ  SVOZU ODPADU NA 3 .  ČTVRTLET Í  2010 
1. Svoz odpadů ze 110 l (1100 l) nádob
Červenec:  Srpen:  Září: 

2. Svoz (PET láhve jen od nápojů) - žluté pytle 
 Pátek 9. července
 Pátek 6. srpna
 Pátek 10. září

3. Svoz zhodnotitelných odpadů – modré pytle
 Čtvrtek 8. července
 Čtvrtek 5. srpna
 Čtvrtek 9. září

4. Svoz  BRKO (biologicky rozložitelných komunálních odpadů)
 Středa 7, 14, 21, 28. července
 Středa 4, 11, 18, 25. srpna
 Středa 1, 8, 15, 22, 29. září

5. Svoz skleněných obalů
 Středa  14. července
 Středa  11. srpna
 Středa  15. září  

Zpracoval: Jiří Maślonka Schválil: Miloš Kývala
 vedoucí provozu  ředitel a.s.
 Tel.: 596 425 521

1, 2
8, 9
15, 16
22, 23
29, 30

5, 6
12, 13
19, 20
26, 27

2, 3
9, 10
16, 17
23, 24
30

Vítáme nové občánky 
 obce Albrechtice
Athena Canziani, Sebastian Mikula, Petr Zuczek, Dominik 
Kotrla, Lucie Pryczková, Magda Králová.

Když vysvitlo sluníčko a zalezly mráčky,
přišlo na svět klubíčko, které Vám dvěma    
jenom samé štěstíčko jistě přinese.

Gratulujeme! 
Sbor pro občanské záležitosti v Albrechticích

 Maleństwo się Wam urodziło,
 wielki szum do domu wprowadziło.
 Ty dzisiaj mamusią zostałaś,
 i swojego synka będziesz przewijała.

 Gratulujemy! 
Aktyw dla Spraw obywatelskich w Olbrachcicach

Blahopřejeme jubilantům

kteří se dožili a dožijí v 2. pololetí roku 2010 
významného životního jubilea:

70 let –  Marie Recmanová, Evženka Brzozová, Anna 
Kołková, Žofie Szewieczková, Tadeáš Folwarczny, 
Marie Siostrzonková, Leonard Toboła, Marie 
Glatzová, Hilda Richtrová, Erich Pazdziora, 
Vilibald Inkomer, Věra Supiková, Gertruda 
Swiderová, Ladislav Petr, Osvald Delong.

80 let –  Zdenka Matučíková, Marta Waloszková,      
František Havran, Alfréd Bojko, Štěpánka 
Delongová, Marie Febrová, Karel Sztefek.

90 let –  Marie Baronová

UPOZORNĚNÍ
Magistrát města Havířova, odbor životního prostředí, vyko-
návající přenesenou působnost na úseku rostlinolékařské péče 
dle § 70 odst. 2 zákona č. 326/2004 Sb., o rostlinolékařské 
péči a o změně některých souvisejících zákonů, upozorňuje 
vlastníky pozemků nebo osoby, které pozemky užívají z jiného 
právního důvodu, že jsou povinni při své činnosti omezovat 
výskyt a šíření škodlivých organismů a chránit pozemky          
a porost na nich před šířením plevelů a činit na vlastní náklady 
opatření k zamezování jejich výskytu.
Žádáme, aby v termínu do 30. 7. 2010 byly  pozemky posekány. 
Pracovníci odboru životního prostředí budou po uvedeném 
termínu provádět kontroly. V případě, že tento termín nebude 
dodržen, orgán státní správy ve věcech rostlinolékařské péče 
zahájí správní řízení, na základě kterého lze uložit pokutu.           
           Anna Babišová
         referent odboru životního prostředí
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 Mezi námi žije ještě mnoho pamětníků úzkorozchodné tramvajové sítě na Karvinsku a Ostravsku. Málokdo však tuší,       
že do tohoto projektu měla být zřejmě začleněna i naše obec.
 V roce 1948, přesněji dne 17. února, se v tehdejším denním tisku objevila zpráva o prodloužení elektrické dráhy Fryštát 
– Karvinná ve směru Stonava – Albrechtice až ke státní silnici, která spojovala Český Těšín a Ostravu. 

O rok později bylo zrealizováno spojení s Orlovou a Novým 
Bohumínem. Tramvaje v Karviné používaly dvě vozovny – 
dřevěnou u starého pivovaru v Karviné – Dolech a druhou     
ve Fryštátě na místě dnešní hasičské zbrojnice.
• od roku 1914 pokračovala trať z Nového Bohumína do Hru-
šova, odkud se jezdilo po starší trati do Moravské Ostravy. 
• během druhé světové války byly tratě silně poškozeny,          
po ukončení války byl však provoz v plném rozsahu obnoven. 
• v červenci 1949 byla trať začleněna pod Dopravní podnik 
města Ostravy. 
• stavba sídliště Karviná – Stalingrad (dnes Nové Město) si 
vyžádala prodloužení tratě. V roce 1950 došlo k propojení 
obou tratí v přednádražím prostoru Karviná – hlavní nádraží 
a byl zrušen koncový úsek na náměstí ve Fryštátě. Ten byl 
nově nahrazen úsekem z Bohumínské ulice (dnes ulice Svato-
pluka Čecha) až k OÚNZ (dnešní budova VZP). 
• dne 1.5.1953 došlo k dalšímu prodloužení od OÚNZ na síd-
liště Stalingrad, kde byla ukončena smyčkou – jedinou v síti 
úzkorozchodných tratí na celém Ostravsku. Dodnes jsou její 
zbytky patrné v malém parčíku u bývalé budovy ONV v Kar-
viné – Novém Městě.
• v důsledku důlní činnosti však bylo nutno začít omezovat 
provoz. Začalo se stavět nové hlavní nádraží na Košicko – 
bohumínské dráze a proto byla omezena i tramvajová doprava 
ke starému hlavnímu nádraží v Karviné – Dolech. 
• v roce 1961 byl zrušen úsek na sídliště Stalingrad, v roce 
1962 se přestalo jezdit na úseku U haldy poblíž starého hlav-
ního nádraží a v roce 1964 byl zrušen úsek od starého hlavního 
nádraží až k bývalé Jindřichově kolonii.  
• poslední úsek úzkorozchodné tratě na území staré Karviné, 
který vedl z Jindřichovy kolonie do Ostravy, byl zrušen v roce 
1967. Tím tramvaje z ulic Karviné nadobro zmizely.
• dne 30. září 1973 byla uskutečněna poslední jízda tramvaje 
z Bohumína do Hrušova a přepravu osob v celé síti převzalo 
ČSAD. Tímto datem tedy skončil jeden z výjimečných doprav-
ních systémů, který byl v tehdejším Československu, ale            
i v Evropě ojedinělý rozchodem kolejí, vedením tratí i svou 
rozlohou. 
     
Prameny:  materiály Státního okresního archivu Karviná

    Zuzana Macurová
                                             kronikářka obce 

TRAMVAJ DO STANICE ALBRECHTICE ?

 V článku se dále píše: 
„Obyvatelstvo obcí Stonavy a Albrechtic má špatné spojení     
s okresním městem Fryštátem, hlavně za nepříznivého počasí. 
V obou obcích bydlí kromě zemědělců hlavně horníci, kteří 
dojíždějí do práce v přeplněných autobusech. Výstavbou elek-
trické dráhy dosáhli by občané obou obcí výhodného spojení 
s Karvinnou, Fryštátem a v Karvinné zase s Bohumínem          
a Ostravou, odpadla by autobusová linka a horníci by měli 
pohodlnější jízdu do práce. Naopak zase obyvatelstvo Fryštátu 
a Karvinné by prodloužením tratě získalo možnosti rekreační. 
Po práci by dosáhli lehce venkovského prostředí v okolí      
Stonavy a Albrechtic, kde by mohli věnovat volné chvíle 
odpočinku ve stínu lesa a na břehu říčky Stonávky. Terén na 
stavbu tratě je výhodný, neboť trať by vedla podél říčky Sto-
návky a nemusela by překonávat výškové rozdíly, které pře-
konává autobusový spoj.“ 
 Takto tedy byla zdůvodněna stavba tramvajové linky do 
naší obce. Proč nedošlo k realizaci plánovaného prodloužení 
tramvajové linky ve směru Stonava – Albrechtice, to se už asi 
nedozvíme, ale zvláště v dnešní době, kdy náš region čelí 
obrovskému znečištění životního prostředí, by tramvajová 
doprava byla určitě velkým přínosem nejen pro ekologii.

Něco málo z historie tramvajové dopravy 
na Karvinsku a Ostravsku:

 Provoz tramvají na Karvinsku už dnes dávno patří              
k minulosti veřejné hromadné dopravy. Tramvaje byly                 
v provozu na dvou regionálních tratích, které spojovaly       
Karvinou a Ostravu. 

• již v roce 1909 byla zprovozněna Místní dráha Ostrava – 
Karviná. Jednokolejná trať z úzkým rozchodem 760 mm 
měřila zhruba 19,7 km. Začínala na dnešním Smetanově 
náměstí v Moravské Ostravě a vedla přes Hranečník, Radva-
nice, Petřvald a Orlovou až ke starému hlavnímu nádraží          
v Karviné. To už dnes dávno neexistuje, na jeho místě je seřa-
ďovací nádraží v Karviné – Dolech u Dolu ČSA (dnes Důl 
Karviná). Linka měla na hlavní trati patnáct zastávek.
• další trať, kterou provozovaly Slezské zemské dráhy, byla 
otevřena v roce 1912. Vedla od hlavního nádraží do Fryštátu. 
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Obecní policie zasahuje

vel.: 

• Za poslední čtyři měsíce bylo strážníky OP přijato od občanů 
26 oznámení, řešeno 36 přestupků na úseku silničního provo-
zu, 7 přestupků dle §46/2 zák.200/90Sb. porušení OZV 
č.03/2001 čl.V. „O nakládání s komunálním odpadem“ a poru-
šení OZV č.03/2005 čl.3 „Povinnosti držitelů psů“. Na úseku 
přestupků proti veřejnému pořádku řešili strážníci 2 přestup-
ky záboru veřejného prostranství.  Byly provedeny 2 asistence 
při exekučním vystěhování.

• V tomto období opětovně vyzvala OP majitele čtyř autovraků 
k jejich odstranění, což se stalo. OP upozorňuje občany,            
že majitelé vozidel, které dosloužily a staly se autovrakem, 
jsou povinni vozidla neprodleně odstranit, jinak jim hrozí 
finanční postih. 

• Strážníci umístili do obecního kotce 9 volně pobíhajících  
psů. Podle evidence nebo místní znalostí byli majitelům psi 
vráceni a přestupky řešeny ve zkráceném řízení. Bohužel se 
zvýšil výskyt psů bez majitele, takže tito byli předáni odchyto-
vé službě. Jelikož má odchytová služba plné kotce, musí někteří 
psi chvíli vyčkat, než je odchyt přebere. OP připomíná majite-
lům psů, aby označili své miláčky známkou, jinak budou převe-
zeni do útulku, což se může majitelům psů značně prodražit.  

• Na úseku zákona č.379/2005 Sb., §8 o opatřeních k ochraně 
před škodami způsobenými tabákovými výrobky, alkoholem 
a jinými návykovými látkami bylo řešeno 7 přestupků, kdy   
se jednalo o podávání alkoholu nezletilým a kouření na zaká-
zaných místech.

• Dne 14.2.2010 v 0.38 hodin telefonicky oznámil dozorčí 
PČR Těrlicko, že na ul. K Potoku došlo k fyzickému napadení 
a žádá o asistenci společně s hlídkou PČR Těrlicko. Na místě 
zjištěn útočník T.M. z Havířova, který vykazoval známky 
opilosti a byl tedy dopraven do PZS v Karviné.  

• Dne 20.2.2010 v 6.20 hodin na ul. Hlavní zjištěn únik plynu     
z potrubí při dopravní nehodě u baru AMI. Hlídka OP           
okamžitě místo zajistila proti vstupu osob a společně s PČR 
Těrlicko vyčkala do příjezdu hasičského záchranného sboru, 
který plynové potrubí uzavřel. V této souvislosti žádá OP 
občany, aby při podobných akcích uposlechli pokynů            
strážníků při výkonu jejích pravomocí a neztěžovali jim      
neukázněností výkon služby a nesnažili se o obejití zákazu 
vstupu na určitá místa. 

• Dne 4.3.2010 v 12.00 hodin byla vyrozuměna hlídka OP,     
že v kolejišti ČD leží neznámý muž. Hlídka OP šla zkontrolo-
vat kolejiště od nádraží ČD směrem na Havířov, kde našla       
v lokalitě Zadky vedle ul. Sušské  ležícího J.N./72/ ze Stonavy. 
Muž uvedl, že uklouzl na lávce a nemůže vstát. Jelikož muž 
nejevil známky opilosti a nebyl nijak zraněn, byl převezen do 
místa bydliště.     

• Dne 10.3.2010 v 15.00 hodin telefonicky oznámil výpravčí 
ČD, že na nástupišti se pohybuje opilý muž, který se zde 
obnažuje. Hlídka OP na místě zjistila muže bez dokladů,     
který nebyl schopen komunikovat. Posléze uvedl, že jde do 
sauny a neví, kde se nachází. Společně s hlídkou PČR Těrlic-
ko byl muž převezen na PHZ do Karviné k vystřízlivění. 

• Dne 23.3.2010 v 7.56 hodin telefonicky oznámil S.Z.                   
z Albrechtic, že na poli v části obce Zadky běhají dva psi vlčáci 
a napadají zvěř. Hlídka OP se jala psy odchytit, přičemž jeden 
utekl do lesa a jednoho se podařilo nahnat do oplocené  zahra-
dy a uvázat. Poté byla vyrozuměna odchytová služba Mirpal, 
která si po hodině a půl čekání psa odvezla. 

• Dne 2.4 2010 proběhla ve spolupráci s PČR Těrlicko v rámci 
Community Policing beseda se seniory v Domě s pečovatel-
skou službou v Albrechticích. Přednáška byla o prevenci a 
ochraně seniorů před nebezpečnými živly a podvodníky, kte-
ří zneužívají lidi staršího věku. Seniorům byl promítnut film 
a rozdány letáčky o prevenci. Taktéž byli poučeni, že se můžou 
obrátit na policii.   

• Dne 4.4.2010 v 21.40 hodin bylo oznámeno, že se neznámí 
pachatelé snaží dostat do nákupního střediska Hruška na       
ul. Hlavní. Hlídka OP okamžitou pojížďkou na místo zjistila 
pokus o vloupání, ihned vyrozuměla PČR Těrlicko a hledala 
pachatele po okolí. Taktéž byl vyrozuměn vedoucí  obchodu   
k zajištění dveří. PČR Těrlicko si případ převzala k šetření. 

                                          Daniel Wróbel - velitel OP

E V R O P S K Ý  D E N
„Není důležité vyhrát, ale zúčastnit se.“ Slova Pierra de Cou-
bertina, který stál u zrodu novodobých Olympijských her, 
provázela žáky poslední březnový den. 31. března se na naší 
škole konal Evropský den, který byl zaměřen na Olympijské 
hry. Žáci trochu potrápili svá těla, ale také hlavy. Na jednotli-
vých stanovištích byla připravena vždy jedna sportovní akti-
vita a jeden úkol, který prověřil znalosti. V průběhu celého 
dopoledne družstva žáků sbírala body na svá konta. Poslední 
vyučovací hodinu se žáci pokusili zapojit svou fantazii                   
a vyrobit návrh olympijského loga, maskota, medaile, pochodně, 
oblečení nebo známky. V praxi si tak vyzkoušeli, jak mohou 
dosáhnout jako celek co nejlepšího výsledku.

                                                         Mgr. Jarmila Stoklasová
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 Sbor pro občanské záležitosti  Aktyw dla Spraw Obywatelskich 
 při Obecním úřadě v Albrechticích przy Urzędzie Gminy w Olbrachcicach  
 Vás srdečně zve na serdecznie zaprasza na

 „SETKÁNÍ OBČANŮ“ „SPOTKANIE OBYWATELI”
 kteří dosáhli a dosáhnou 70 let v r.2010, którzy ukończyli oraz osiągną 70 lat w r. 2010.
  v Domě PZKO v Albrechticích,
 které se uskuteční Spotkanie odbędzie się dnia
 dne 29. 9.2010 v 1500 hod.  29. 9.2010 o godz. 1500

  w Domu PZKO v Olbrachcicach. 
 Program a občerstvení zajištěno.  
 Všechny zve Program i bufet zapewniony.

                                                                             SPOZ                                                  Aktyw dla Spraw Obywatelskich

PARKUJEME VŽDY SPRÁVNĚ…?
 Hasiči se při výjezdu k požáru setkávají s množstvím 
situací, které jim komplikují jejich práci. Kdo sám seděl někdy 
za volantem nákladního auta, tak ví, jaké je proplétat se hus-
tým provozem. Navíc, se zvyšujícím se počtem automobilů, 
naše sídliště jsou doslova přeplněna parkujícími automobily, 
které ne vždy parkují na místech k tomu určených. Není neob-
vyklé, že obyvatelé sídlišť i přes častá varování využívají        
k parkování svých vozidel i požární nástupní plochy, i když 
tyto plochy jsou zřetelně označeny dopravním značením 
„Zákaz stání - nástupní plocha pro požární techniku“. Těžko 
říci, zda si řidiči uvědomují následky svého nedbalého jednání. 
Nástupní plocha totiž slouží v případě požárního zásahu            
k ustavení výškové techniky, kdy se hasiči potřebují dostat    
co nejblíže k zasaženému objektu, aby mohli evakuovat      
obyvatelé či vést protipožární zásah. 
 Dalším problémem, se kterým se potýkají nejen hasiči, 
ale i další záchranářské složky, je špatná průjezdnost ulicemi 
přeplněných sídlišť. Opět jako v případě nástupních ploch 
hrají hlavní roli neukáznění řidiči, kteří parkují svá vozidla 
tak, že dokonale znemožní průjezd velkého požárního vozi-
dla. V tomto případě hrozí nebezpečí z prodlení, protože 
záchranáři se musí k místu mimořádné události, často složitě, 
dostat jinou trasou. Je to opravdu smutné, že tuto skutečnost 
si mnozí z řidičů uvědomují až v okamžiku, kdy se sami ocit-
nou v tísni a nemůžou se dočkat pomoci. Potom i několik 
minut se může zdát jako neskutečně dlouhá doba.

 V praxi se hasiči také často setkávají s vozidly zaparko-
vanými tak, že znemožňují použití zařízení pro hašení vodou 
(např. požární hydranty), čímž dochází ve značné míře k ome-
zení podmínek pro rychlé zdolání požáru a pro záchranné 
práce. 
 A proto nezapomeňte, že mezi základní zásady         
parkování patří neparkovat před vstupem do objektu, 
neparkovat na nástupních plochách pro požární techniku, 
neparkovat před nadzemními a nad podzemními požárními 
hydranty. Nikdy totiž nevíte, kdy pomoc budete potřebo-
vat i Vy!

CIEKAWE LEKCJE 
GIMNASTYKI

Lekcje gimnastyki mają swój specyficzny 
charakter. Raz dzieci są w sali gimnastycz-
nej, innym razem na podwórku  czy na boi-
sku  do lektej atletyki. Od kilku lat tradycją 
naszej szkoły są sportowe spotkania z ucz-
niami polskiej szkoły w Stonawie. W tym 
półroczu dzieci miały bardzo inspirujące 
zajęcia ze spadoc hronem i piłeczkami, które 
dla obu szkół przygotowała pani nauczy-
cielka Janina Guńka a odbyły się one             
w stonawskiej szkole.

           Jolanta Kožusznik, dyrektor szkoły
    Ćwiczenia ze spadochronem i piłeczką w Stonawie.
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EKOLOGIA W NASZEJ SZKOLE
Warto też wspomnieć o naszych szkolnych zajęciach ekolo-
gicznych. Dzieci w tym roku nie tylko żegnały zimę tradycyj-
nym topieniem Marzany i związanymi z tą ludową tradycją 
piosenkami, ale również wyruszyły kilkakrotnie na poszuki-
wanie nadchodzącej wiosny i zabrały do tego aparat fotogra-
ficzny. Swoje obserwacje omawiały na lekcjach i ze zdziwie-
niem stwierdziły, że wiosna przychodzi tak szybko. Na 
naszych spacerach poznały leśne drzewa i nauczyły się je roz-
różniać, obserwowały ptaki, kwiaty i trawy, które znajdują się 
w okolicy naszej szkoły. Na lekcjach, które odbywały się  w 
przyrodzie było naprawdę bardzo ciekawie.

                                      Jolanta Kožusznik,dyrektor szkoły

    W poszukiwaniu wiosny.     Stonawka wiosną.

    Znaleźliśmy pierwszą stokrótkę.

14.5.2010 odbył się w naszej szkole tradycyjny Dzień Matki 
– święto, które jest  obchodzone corocznie w Polsce 26 maja. 
Ma ono na celu okazanie matkom szacunku, miłościi, podzię-
kowania za trud włożony w wychowanie. Uczniowie  więc od 
kilku dni  przygotowywali  program kulturalny, podarunki 
oraz własne dzieło kulinarne – pyszne ciastko i kanapki            
w kształcie serca. Podczas przygotowań zapoznały się również 
z historią tego święta a z panią świetliczanką udekorowały 
klasę i z niecierpliwością czekały na swoje ukochane mamusie. 
Program bardzo się podobał, przygotowane z takim sercem      
i zaangażowaniem jedzenie smakowało, tak więc mamusie 
powróciły do domów zadowolone i uśmiechnięte.

                                      Jolanta Kožusznik,dyrektor szkoły

DZIEŃ MATKI W POLSKIEJ SZKOLE ORAZ INNE CIEKAWOSTKI

    Ciastko dla mam gotowe.    Naszym kochanym mamusiom będzie na pewno smakowało.
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    Agatka Guńka oceniona za legendę O Lechu, 
Czechu i Rusie.

    Ania Jonszta i jej wyróżniona praca 
Legenda o Bazyliszku.

    Tomek Masár i jego Syrenka, kl.1.

baśnie, podania i legendy polskie“ wzięły udział prawie 
wszystkie placówki szkolne na Zaolziu. Nadesłano około    
600 prac plastycznych podzielonych do 6 kategorii. Do           
Olbrachcic nagrody przywieźli: Tomek Masár kl. 1, Ania   
Jonszta kl.2, Agatka Guńka kl.5. Gratulujemy wszystkim!

                                      Jolanta Kožusznik,dyrektor szkoły

KONKURS PLASTYCZNY
Do wielkich sukcesów naszych uczniów można zaliczyć    
uzyskanie aż 3 wyróżnień w konkursie plastycznym, który 
ogłosiła polska szkoła w Trzyńcu 1 w ramach  Roku Języka 
Polskiego. W Wielkim konkursie plastycznym pn. „Bajki, 

JAK SE ŽIJE V II.A
V tomto školním roce je nás dvakrát víc než loni. Dvě menší 
třídy se spojily a tvoří jeden třicetičlenný kolektiv. Máme za 
sebou téměř rok společného soužití. Pěkně jsme se sžili,              
i když  jako i v jiných třídách, občas dojde k nějaké té roztržce. 
V jádru jsme však všichni kamarádi a rádi si pomáháme.         
V současné době se naše hodiny klasické tělesné výchovy 
změnily na hodiny plavání. Všem je nám voda blízká a na 
každou lekci v plavecké škole v Českém Těšíně se těšíme.     
Ve středu 12. května jsme připravili pro maminky besídku    
ke Dni matek. Maminkám se program sestavený z básníček, 
písniček, scének a hry na hudební nástroje líbil stejně jako 
dárečky v podobě smaltovaných šperků.
Někteří z nás navštěvují také v tomto roce různé kroužky. 
Největší zastoupení má kroužek netradičních výtvarných 
technik, který už funguje v naší třídě druhým rokem.
Také se důsledně připravujeme na tradiční radovánky, těšíme 
se na i společný školní výlet a hlavně na prázdniny, které nám 
za pár týdnů začnou. Abychom si je však nezkazili špatným 
vysvědčením, máme i v těchto posledních dnech školního 
roku ve vyučování napilno. 

                                                 Jménem žáků II.A
                                        tř. uč. Mgr. Ingrid Demelová

    Besídka ke Dni matek.

ZLATOVLÁSKA
Kdo by neznal pohádku o Zlatovlásce? Čtvrté třídě se natolik 
líbila, že se rozhodli pod vedením paní učitelky D. Uvírové 
tuto pohádku nacvičit a zahrát pro předškoláky i školáky. 
Dětem se divadelní hra s písní Vez mě, loďko, velmi líbila, ale 
největšími obdivovateli byli rodiče malých herců. Herecké 
ratolesti přišly podpořit celé rodiny a tak na třídní schůzce,  
která  následovala, bylo úplně plno. Dětem se hraní v divadel-
ní hře natolik líbilo, že se rozhodly v příštím školním roce 
připravit novou pohádku. A jakou? Nechte se překvapit…

                                           Mgr. Dagmar Uvírová

P O D Ě K O V Á N Í
JUDr. Darja Janků poskytla peněžní dar v hodnotě   
2.000,- Kč na nákup knih do knihovního fondu pro      
obecní knihovnu v Albrechticích, kdy účelem je podpora 
kulturní a vzdělávací činnosti v obci. Čtenáři velmi ocení 
nové knihy ke čtení. Za toto krásné gesto srdečně děkujeme.

                          Kateřina Melišová – kulturní referent 
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Nelehkou práci učitele v dnešní době ocenil pan starosta      
Ing. Vladislav Šipula a poděkoval všem pracovníkům                 
ve školství za jejich obětavou práci. Za SPOZ ocenila práci    
ve školství paní předsedkyně Iwona Guňková. Osobní podě-
kování patří také od všech bývalých zaměstnanců za zdařilé 
setkání ke Dni učitelů.

    Mgr. Dagmar Uvírová

MLADÍ ZDRAVOTNÍCI OPĚT V AKCI 
 Celoroční práce kroužků 1. pomoci vyvrcholila soutěží 
Hlídek mladých zdravotníků pořádanou Českým červeným křížem. 
 Během roku se žáci učili ošetřovat otevřené zlomeniny, 
bezvědomí, krvácení tepenné i žilní, popáleniny a další. 
Všechny své znalosti výborně ukázali v několika kolech sou-
těže, kterou se probojovali do nejvyšších kol.
 Z městského kola postoupila družstva I. i II. stupně          
do okresního klání, které proběhlo 4.5.2010 v Karviné.           
Zde vybojovaly dívky v nižší kategorii (Olšarová z 4.A, Janul-
ková, Konyová, Miechová a Caldová z 5.A) 2. místo se ztrátou 
pouhého 1 bodu za nejlepšími. 
 Družstvo starší kategorie (6.A – Chodura, Budjačová, 
Zajíčková, 9.A – Králová a Goluchová)  okresní kolo vyhrálo 
a postoupilo do regionálního kola, které se konalo 12.6.2010    
v Olomouci. 
 Regionální kolo, kterého se zúčastnily kraje severomo-
ravský a olomoucký, pořádal Oblastní spolek ČČK v Karviné 
ve spolupráci s naší základní školou. Soutěže se zúčastnilo 22 
družstev v obou kategoriích a naši reprezentanti opět uspěli. 
 Za pomoc při přípravě na soutěž děkujeme ředitelce 
Oblastního spolku ČČK v Karviné Marii Hlaváčové, která nás 
v kroužku několikrát navštívila a pomohla odbornou radou.

     Mgr. Kateřina Hořejší

    HMZ - okresní kolo.

ZEMĚKOULE SE VALILA SVITAVAMI
 Již XIII. ročník mezinárodního ekologického setkání 
studentů zapojených do projektu GLOBE se konal 6. - 9.5.2010 
ve Svitavách. Na GLOBE GAMES byla naše škola přítomná 
pátým rokem, letos nás reprezentovaly žákyně 9.B – Gabrhelová 
Veronika, Chodurová Gabriela, Olšarová Nikola a Waloszková 
Marta.
 Během nabitého programu dívky absolvovaly celodenní 
terénní hru v okolí rybníka Rosnička, kde prováděly hydrolo-
gická, meteorologická, biometrická a pedologická měření.      
V sobotu prezentovaly svou celoroční práci v přírodovědném 
kroužku před odbornou komisí, kde svou práci úspěšně obhá-
jily. Také probíhal festival GLOBE na náměstí ve Svitavách, 
na kterém se návštěvníci mohli seznámit se všemi možnými 
měřeními, které děti provádějí ve svém okolí a takto získané 
výsledky odesílají do NASA. 
 Tyto hry jsou vyvrcholením celoroční práce, kdy žáci 
přírodovědného kroužku provádějí každodenní meteorologická 
měření na nádvoří školy a hydrologická měření ve Stonávce.
 Děkujeme Obci Albrechtice za finanční podporu našeho 
projektu GLOBE, ve kterém žáci získávají environmentální 
dovednosti ve zkoumání přírody svého nejbližšího okolí.

                                    Mgr. Kateřina Hořejší

    GLOBE GAMES - tým.

DEN UČITELŮ
25. března se konalo v místnostech PZKO setkání pracovníků 
školství s představiteli obce u příležitosti Dne učitelů. Žáci 
přišli svým programem poděkovat učitelům za práci, kterou 
pro děti s láskou vykonávají, za trpělivost, vědomosti a moud-
ra, která v životě budou potřebovat. Poděkovali také paním 
kuchařkám a uklízečkám.
Program zahájily mažoretky pod vedením Lucie Buchwaldkové, 
hudební program si připravili žáci ZUŠ Pavla Kalety v Českém 
Těšíně pod vedením paní učitelky Hedviky Febrové, Dáši 
Gorylové, pana učitele Jana Marka a Michala Febra. Pásmo    
o škole a jaru předvedli žáci první až páté třídy, kterým s pro-
gramem pomáhaly paní učitelky Uvírová a Kowalczyková.
Program z polské školy připravila paní ředitelka Jolanta Kožusznik.
Hudební doprovod k pásmu a přípravu žáků ze ZUŠ Havířov 
Podlesí vedl pan učitel Bronislav Palowski. Country tance 
zatančili žáci 2. stupně pod vedením paní učitelky Radky Kozlové.
Na závěr se žákyně devátých tříd Andrea Brzosková a Lucie 
Anlaufová zamyslely úvahou Co nám dala škola v Albrechticích? 
Celý program uváděly Veronika Charvátová a Sandra Křížová. 
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NOC S ANDERSENEM
 V ALBRECHTICKÉ KNIHOVNĚ 

POČTVRTÉ!
V historii této pozoruhodné akce již desátá pohádková Noc      
s Andersenem rozestlala v pátek 26.3. spacáky v 905 místech 
Čech, Moravy, Slovenska, Slovinska a Polska. Byla zazname-
nána účast 31.256 dětí a 9.984 dospělých, kteří na vlastní kůži 
zažili kouzlo společného pohádkového večera. Bylo umocněno 
tím, že jsme o sobě vzájemně věděli, spojovala nás elektronická 
konference Andersen i noční chat dětí.
V naší knihovně nocovalo 14 dětí, skvělá pomocnice Veroni-
ka Králová a knihovnice.
Celou pohádkovou noc jsme zahájili návštěvou požární zbroj-
nice. Podrobně jsme prozkoumali požární auto se vším jeho 
vybavením a funkcemi a děvčata z požárního sboru pro nás 
připravila soutěž v rolování požární hadice na čas. Všem 
požárníkům, kteří nám věnovali svůj čas moc děkujeme.
Po návratu do knihovny jsme se již věnovali svému programu. 
Vyráběli jsme velikonočního kohoutka, testovali jsme své 
znalosti o strašidlech z pohádek, luštili hádanky pro chytré 
hlavičky, hráli spoustu pohybových her, tancovali, chatovali, 
no prostě skvěle jsme se bavili celou noc. Nezdařilo se nám 
pouze půlnoční vypouštění lampionků štěstí, na které jsme 
napsali krásné přání. Bohužel nám silný vítr nepřál a lampi-
onky zhořely. Tak snad příště.
Energii nám celou noc dodávala spousta dobrot, které pro nás 
připravily hodné maminky, za což jim mockrát děkujeme.
V sobotu ráno všechny děti dostaly krásné pamětní listy, 
pohlednice a samolepky vyrobené speciálně pro tuto noc          
a v 8 hodin jsme se rozcházeli s pocitem, že se nám tato noc 
neobyčejně vydařila a už se moc těšíme na příští.

                Za všechny nocležníky knihovnice L.Hajduová

AKTUALITY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY
 Školní rok v mateřské škole je téměř u konce. Ve dnech 
14. a 15. dubna se uskutečnil zápis nových dětí. Rodiče navští-
vili mateřskou školu buď sami, nebo v doprovodu svého dítěte. 
Měli možnost si projít všechna tři oddělení a ukázat svým 
dětem nové a pěkné prostředí, ve kterém budou trávit část 
svého dětství.  Během těchto dvou dnů bylo podáno 39 žádostí 
k přijetí dětí k předškolnímu vzdělávání. Po prázdninách 
opustí naši mateřskou školu a nastoupí do 1. třídy základní 
školy 23 dětí. V mateřské škole tedy uvítáme v novém škol-
ním roce stejný počet dětí. Děti nezaměstnaných maminek       
a děti nejmladší si počkají na příští zápis v dubnu 2011,           
kdy budou jejich žádosti zaktualizovány a  znovu posouzeny 
podle daných kritérií k přijetí dětí do mateřské školy.

 Budoucím prvňáčkům přejeme ve škole hodně štěstí, 
úspěchů a radosti z dobře vykonaných úkolů. Společně se 
těšíme na slavnostní rozloučení se školkou, které proběhne      
v červnu na Obecním úřadě v Albrechticích za finanční            
podpory SPOZ. Obecní úřad se také podílí na financování 
divadelního představení ke Dni dětí. Za což mu patří velké díky.
 Rodičům děkujeme za spolupráci při různých akcích        
a aktivní přístup k soutěžím, ať už ve sběru kaštanů a žaludů, 
pomerančové a citronové kůry či tříděného papíru. Výtěžek 
ze sběru pomerančové a citronové kůry nám umožnil sponzo-
rovat žirafu v Ostravské ZOO, kterou každoročně s dětmi  
navštěvujeme a dozvídáme se o životě žiraf ve volné přírodě 
spoustu zajímavých věcí. Letos jsme nasbírali společně 221,6 kg 
pomerančové a 17,3 kg citronové  kůry.  Na prvním místě       
ve sběru pomerančové kůry se umístili chlapci Michael              
a Lukáš Baronovi a druhé místo obsadila Agátka Charvátová 
na třetím místě se umístila Adélka Suchánková. Ve sběru     
citronové kůry skončil na prvním místě David Grabowski, 
druhém Kristýnka Kampasová a třetím Patrik Gula.

JAZYKY HROU
Na Základní škole Mládežnická v Havířově se letos konal      
již 7. ročník soutěže v cizích jazycích. Dvoučlenné hlídky 
prošly postupně několika stanovišti, na kterých řešily zábavné 
úkoly v cizím jazyce, např. doplňovat slova do přísloví, sestavit 
tangram a zároveň logicky sestavit rozhovory, sestavit z roz-
stříhaných slov věty, vyznat se v reáliích cizí země apod.         
V jazyce anglickém reprezentovaly naši školu Markéta Wach-
tarczyková z 8.A a Andrea Brzosková z 9.A, v jazyce němec-
kém Robert Koziel taktéž z 9.A a Michal Pokorný z 9.B.    
Dvojice angličtinářů se umístila na krásném 10. místě, dvojice 
němčinářů na místě 19. Všem čtyřem gratulujeme.  

    Za učitele cizích jazyků Mgr. R. Kozlová
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POZOROVÁNÍ ORIONU
Klub debrujárů se stejně jako loni vydal poslední březnový 
pátek pozorovat hvězdnou oblohu. Proč? Zapojili jsme se do 
Mezinárodního sledování světelného znečištění oblohy. Meto-
dika založená na pozorování souhvězdí Orion a jeho viditel-
nosti.
Počasí nám sice zpočátku moc nepřálo, bylo zataženo. Zahráli 
jsme si spoustu her a mezitím se i rozjasnila obloha a mohli 
jsme pozorovat nejen souhvězdí Orion, ale i nejjasnější hvězdu 
Sírius v souhvězdí Velkého psa a spoustu dalších hvězd a sou-
hvězdí. Naučili jsme se najít na obloze planetu Venuši, které 
se říká Večernice nebo Jitřenka. 

ZNOVU ORION 
Také žáci ze třídy 6. A se vydali na začátku dubna pozorovat 
hvězdy. 
V podvečer byla ještě jasná obloha, která se ale brzy celá 
pokryla mraky. Orion jsme sice neviděli, ale zahráli jsme         
si různé hry a o hvězdné obloze si povídali. A než jsme se         
u školy rozešli, oblačnost se částečně roztrhala a viděli jsme 
alespoň Velký a Malý vůz a planetu Venuši.
Záznamy z celého světa si můžete prohlédnout na www.glo-
be.gov/GaN/analyze.html

Příští rok se určitě do pozorování souhvězdí Orion opět      
zapojíme.

                  Mgr. Miriam Charvátová

POD MODROU OBLOHOU
 Tento romantický název patří mezinárodní soutěži, která 
se již 5. rokem koná na ZŠ v Moravské Třebové. Jedná se          
o výtvarnou soutěž, která umožňuje propojení výtvarné 
výchovy a práce s počítačem. 
 Všichni účastníci používají stejnou techniku:
odevzdávají výtvarné práce zpracované pouze v základním 
programu Malování - operačního systému Windows. 
 Tohoto pátého ročníku se zúčastnili také žáci z naší 
základní školy v Albrechticích – Miriam Hrachovcová a Mar-
tin Ošlejšek z 8. A. A vůbec si nevedli špatně. Soutěžního 
klání se zúčastnilo 287 škol s 3000 výtvarnými pracemi. A za 
výtvory našich nadaných počítačových výtvarníků se vůbec 
nemusíme stydět. Naši soutěž v malování pochválil i Bill 
Gates. Bill Gates napsal autorce myšlenky mezinárodní 
výtvarné soutěže pod modrou oblohou – PaedDr. Haně Hor-
ské, že jej velmi potěšily úspěchy, kterých žáci dosáhli v pro-
gramu malování.

Účastníkům soutěže vzkázal prostou a upřímnou radu:
„Získejte to nejlepší vzdělání, jaké můžete. Nezahazujte mož-
nosti, které se vám otevřou jak na střední, tak na vysoké škole. 
Stále se učte, jak se učit.“
Bill si myslí, že nyní žáci mají mnoho příležitostí, jak ve svůj 
prospěch použít technický pokrok, kterého se podařilo dosáh-
nout za poslední dvě desetiletí a který se neustále vyvíjí.
Martin i Miriam zpracovávali stejné téma – NAŠE MODRÁ 
PLANETA. 

Prohlédněte si jejich hezké obrázky.

                Mgr. Irena Ruhswurmová

    Martin Ošlejšek - 8. A.

    Miriam Hrachovcová - 8. A.

KARVINSKÝ TALENT
Na ZŠ a MŠ Prameny proběhlo 13.dubna 2010 předkolo 
pěvecké soutěže Karvinský talent. Z mnoha přihlášených 
postoupilo do finále z každé kategorie 5 soutěžících, pouze      
z I. kategorie 3 soutěžící, a jednomu byla porotou udělena 
divoká karta. Za naši školu se soutěže zúčastnily ve 4. kategorii 
Kristina Kubicová, Markéta Wachtarczyková a Veronika 
Mokroszová, kterou na kytaru doprovázel Artur Bobek – 
všichni z 8.A. Kategorii 6. a 7. - tříd reprezentovala Anna 
Zelingerová ze 7.A, která také jako jediná z našich želízek        
v ohni postoupila do finále, které proběhne 28.května 2010      
v 10,00 v MěDK Karviná.

                                             Mgr. R. Kozlová
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1. MÍSTO V PYTHAGORIÁDĚ
V tradiční matematické soutěži Pythagoriáda poměřili síly všichni 
žáci 6. a 7. tříd naší školy.
Vyhráli a do okresního kola postoupili tito žáci: ze 6. třídy Ondřej 
Chodura, Marek Firla, Adam Ohnmacht a Pavel Jeřábek, ze 7. třídy 
Vojtěch Waloszek, Veronika Charvátová a Daniel Surý.
22. dubna se konalo okresní kolo, ve kterém se Vojta Waloszek 
umístil na 1. místě a stal se tak nejlepším počtářem okresu Karviná. 
Moc gratulujeme.
                                                          Mgr. Miriam Charvátová

ANI KRIZE NÁS NEODRADILA
Více než rok se potýkáme s nižšími sazbami za sběr 
papíru. Bohužel ani tento fakt neodradil naše žáky, pře-
devším se spolupráci se svými rodiči, od toho, aby sbírali 
starý papír a pokračovali tak v rozjeté tradici. Teprve po 
posledním dubnovém sběru se nám více než po roce 
objevil úsměv na tváři, protože se finanční situace za 
sběr papíru znatelně zlepšila. Nicméně mohu zhodnotit, 
že v tomto roce žáci donesli do školy 7 340 kg papíru.    
Za utržené peníze se mohou nejlepší sběrači těšit na konci 
školního roku na výlet. A kam to bude? To necháme ještě 
jako tajemství, neboť při posledním sběru, který se 
uskuteční v polovině června, se může všechno změnit.
Kdo byli doposud nejlepšími sběrači v tomto školním 
roce? V případě jednotlivců nemá konkurenci Otto Kampas 
z II.A,  který donesl 560 kg a pak-li ,že bychom vyhod-
notili rodinu, pak sourozenci Budjačovi s 668 kg nemají 
přemožitele. Nejlepším třídním kolektivem je v součas-
né době třída IV.A.
Takže pokud se chcete dostat do party, která pojede 
koncem června za odměnu na výlet, balte papír už teď    
a v polovině června s ním hurá do školy.

                                                                                                 Mgr. I. Demelová

 Do této příznivé atmosféry jsem se po dohodě s vedením 
školy, rozhodl  pozvat celý svůj ostravský manšaft, kde působí 
i Jakub Balon, a dovolil jsem si jeden z našich tréninků provést 
na půdě ZŠ Albrechtice. Chtěl jsem ukázat dětem z přípravky, 
jak má vypadat opravdový trénink a motivovat je ve snaze stát 
se stejně úspěšnými, jako jejich kamarád z deváté třídy.
 Trénink se odvíjel ve skvělé a přátelské atmosféře, děti 
fotografovaly hráče a došlo i na „autogramiádu“. Obě strany 
si vychutnaly radost z tohoto setkání a říkají, že už se těší na 
další.
 Moc rád bych prohloubil nadšení pro volejbal i u dalších 
žáků naší školy a potěšilo by mě, pokud by se mi podařilo 
vzbudit zájem i u jiných dětí a to pochopitelně ne na úkor těch 
sportovních disciplín, kterým se již věnují, protože dobře vím, 
že možnost srovnání celé palety sportů je dětem nesmírně 
prospěšná.
 Na závěr bych touto cestou velmi rád poděkoval vedení 
školy, za sebe i za děti, že nám umožňuje používat obě tělo-
cvičny ve velmi brzkých ranních hodinách. Děti tak mohou  
navštěvovat své oblíbené kroužky a plnit své další úkoly.

                                                         Said Habboudji

VOLEJBALOVÝ KROUŽEK NA ZŠ ALBRECHTICE
 Již před šesti lety bylo jasné, že záměr vedení ZŠ a MŠ 
Albrechtice, otevřít kroužek sportovních her pro děti, které 
milují pohyb, se nemine účinkem. Potěšujícím a nesmírně 
motivujícím bylo pro mě zjištění, že žáci nejen že nepřestávali 
navštěvovat tento kroužek se stejně velkým nadšením jako na 
začátku, ale oblíbili si jej natolik, že se rozhodli soustředit se 
na jednu vybranou disciplínu, hlouběji do ní proniknout             
a zdokonalit se v ní, pro svůj vlastní dobrý pocit a radost. 
Touto, jimi zvolenou disciplínou, se stal volejbal a z kroužku 
s původně všeobecně sportovním charakterem, se stal, zcela 
přirozeně, kroužek převážně volejbalový.
 Odhodlání dětí naučit se něco nového a nebát se při tom 
pořádně zapotit, byť v brzkých ranních hodinách, ve kterých 
je kroužek situován, mi nebránilo přihlásit je na  Pohár Morav-
skoslezského kraje v kategorii Mladší žáci. Bylo pochopitelné,  
že se na této soutěži nemůžeme ucházet o medaile, neboť  děti 
soutěžily s žáky minimálně o dva roky staršími, ale vítězství 
tady nebylo cílem. Nejdůležitější byla motivace do další práce.
 Děti ukázaly, že je zájem o volejbal neopustil, ba naopak, 
nadále u nich rostl. Troufám si konstatovat, že se zde rozohnila 
„volejbalová horečka“. 
     Jako trenér dobře vím, že nadšení pro věc je dobrým začát-
kem, které však bez tvrdé a dlouhodobé práce a trpělivosti 
nestačí k tomu, abychom si, třeba jen na chvíli, sáhli na 
vytouženou špičku ledovce.
 Jako první to byl Jakub Balon, žák naší školy, kdo nám 
dokázal, že zájem, snaha a práce jsou i v případě našeho 
kroužku synonymy dynamiky a rozletu. Jakubovo nadání se 
velmi rychle projevilo jako výjimečné a následný přestup do 
ostravského klubu DHL na sebe nenechal dlouho čekat. Dnes 
Jakub hraje v základní sestavě a stal se nejlepším hráčem svého 
věku v klubu.
 Tento, jinak skromný žák, spustil svým úspěchem lavinu 
zájmu o tento sport a já musím říct, že pro mě osobně je až  
dojemné vidět, jak se některé děti snaží napodobit dokonce       
i Balonův způsob chůze, jen proto, aby se mu přiblížily. 

VARHANNÍ KONCERT
Žáci 2. stupně měli možnost navštívit varhanní koncert, který se 
konal v místním katolickém kostele. Během zajímavého výkladu, 
který se týkal české barokní hudby, se mohli dozvědět, co znamená 
samotné slovo baroko („pokřivený“) a kteří čeští skladatelé v té době 
u nás působili. Byli zmíněni tři z nich, a to Bohuslav Matěj Černohor-
ský, Josef Ferdinand Norbert Seger, který byl jeho žákem, a Jan Křti-
tel Kuchař, kterého zase učil zmíněný J.F.N. Seger. Výklad byl dopl-
něn ukázkami z jejich tvorby, kdy jsme si mohli vychutnat nejen 
krásné barokní melodie, ale také majestátní zvuk varhan.
                   Mgr. Radka Kozlová



PŘEHLED SPORTOVNÍCH AKCÍ V OBDOBÍ: 06 – 09/2010  
 Akce Termín Omezení provozu 
 Albrechtický sprint triatlon 26.6.2010 bez omezení provozu

 Těrlický okruh  21.8.-22.8.2010 uzávěra silnic III.třídy,
   stanovené objízdné trasy,
   zrušená linka č.2 a 13 v MHD Havířov
   – náhradní doprava 

 Minikárové závody 4.9. – 5.9.2010 uzávěra silnice III. třídy (Těšínská) 
   vždy od 600 hod do 1800 hod.
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DĚJEPISNÁ
SOUTĚŽ

„PERMONÍČEK“
Stalo se již tradicí, že se žáci 
naší školy zúčastňují dějepis-
ných soutěží v rámci okresu         
i kraje. Dějepisná soutěž                
„Permoníček“ je určena žákům 
6. a 7. třídy. V dubnu se uskuteč-
nila školní kola a v kategorii       
6. tříd zvítězil Pavel Jeřábek      
ze 6.A, v kategorii žáků 7. tříd 
zvítězil Daniel Galganek ze 7.A. 
V okresním kole, které se kona-
lo v Havířově na ZŠ Moravská 
dne 5.5.2010 naši školu repre-
zentovali celkem čtyři žáci – 
Pavel Jeřábek a Ondřej Chodura 
ze 6.A a Daniel Galganek                
a Jakub Moravec ze 7.A. Nejlep-
šího výsledku v okresním kole   
v konkurenci žáků z celého 
okresu dosáhl Daniel Galganek, 
který se umístil na 3. místě. 

Všem žákům blahopřeji a děkuji 
za vzornou reprezentaci školy.
                          
           Mgr. Pavla Martinková

EXKURZE ŽÁKŮ 9. TŘÍD DO PRAHY
Žáci devátých tříd se v dubnu vypravili na jednodenní exkurzi do Prahy. Po příjezdu             
do hlavního města se vydali na Pražský hrad, kde si prohlédli Chrám. Sv. Víta, baziliku     
sv. Jiří, prošli se Zlatou uličkou a po Zámeckých schodech sešli do Sněmovní ulice,              
kde navštívili jednání poslanců v Poslanecké sněmovně. Zde si rovněž prohlédli důležité 
dokumenty, které se váží k historii našeho státu, např. Zlatou bulu sicilskou, patent Josefa II. 
O zrušení nevolnictví, Mnichovskou dohodu, dokument o vzniku Československa z roku 
1918 a mnohé další. 
Ze Sněmovní ulice se pak žáci vydali pěšky směrem ke Karlovu mostu, prošli se historic-
kým centrem Prahy a zamířili na Staroměstské náměstí, kde si prohlédli Pražský orloj, 
Památník Mistra Jana Husa a pamětní desku se jmény 27 účastníků českého stavovského 
povstání, kteří byli na Staroměstském náměstí popraveni v roce 1621. Svou exkurzi                 
do hlavního města žáci ukončili na Václavském náměstí a následně se vydali směrem na 
Hlavní nádraží, odkud se vydali opět domů, do Albrechtic.
Touto cestou bych chtěla poděkovat Bc. Ondřeji Macurovi, bývalému žáku naší základní 
školy, za vydatnou pomoc při zorganizování návštěvy našich žáků v Poslanecké sněmovně.

       Mgr. Pavla Martinková

DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ
DLOUHÝ, ŠIROKÝ A KRÁTKOZRAKÝ

 Znalce kulturního života v Albrechticích asi nepřekvapí, 
že i letos se konala vědecká konference o životě Járy Cimrmana 
spojená s rekonstrukcí jeho divadelní hry. Po Africe a Švestce 
tentokrát přišli naši mladí vědci s tématem pohádkovým. 
 Nové vědecké a kulturní uskupení starých známých          
z Albrechtic a okolí SUMÁRUM (Slezský umělecký ansámbl 
radikálních umělců a muzikantů) ve složení Filip Zajíček, Jan 
Ohnmacht, Daniel Kucharczyk, Dominik Macek, Jan Waloszek, 
Tomáš Kruczek, Tomáš Brzoska a Lenka Kocurková před-
vedlo pohádku Dlouhý, Široký a Krátkozraký. Dne 1. května 
se uskutečnila premiéra. Překvapilo nás, kolik fanoušků se 
vešlo do Dělnického domu. Nedivíme se takovému zájmu, 
vždyť diváci mohli spatřit zázrak jevištní techniky, kdy se 
před jejich zraky změnila jedna postavu v postavu druhou, 
mohli si vyslechnout radikální myšlenku o pamětní desce 
jmelí na Dělnickém domě na počest jeho prvního spatření    
Járou Cimrmanem památného roku 1912 anebo si poslech-
nout hudební produkci na počest objevu líbání pod třešní. 
Kdo by řekl, že tento hezký zvyk také pochází z hlavy Járy 
Cimrmana!
 Těší nás, že po premiéře přišly nabídky na turné, a tak 
jsme hráli pro havířovské studenty gymnázia v sále ZUŠ 
Vrchlického, anebo pro albrechtickou mládež ze základní 
školy, která také odměnila výkony herců slušným potleskem. 

 Věříme, že kulturní aktivity občanského sdružení 
SUMÁRUM budou dále přinášet zábavu a radost nejen jejich 
členům, ale i ostatním Albrechtičanům a nejen jim.
P:S. Děkujeme Obci Albrechtice, která naše aktivity podpo-
ruje a umožňuje nám zkoušet a hrát za takových podmínek,     
o jakých se mládeži třeba v Havířově, může jen zdát.
                                                                                            
                                              Mgr. Lenka Kocurková
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VOLEJBALOVÝ TURNAJ - MIKROREGION TĚRLICKÉ
A ŽERMANICKÉ PŘEHRADY

TURNAJOVÝ PÉTANQUE MARATON NASTARTOVAL

V sobotu 22.5.2010 se v Dolních Domaslavicích konal tradiční 
volejbalový turnaj Mikroregionu Těrlické a Žermanické      
přehrady. Zúčastnila se družstva z Těrlicka, Lučiny, Dolních 
Domaslavic, Soběšovic a Albrechtic. Naši obec reprezentovalo 
družstvo ve složení: 

M. Siudová, I. Hnátová, M. Klívar, A. Klívar, M. Šenkeřík,     
J. Šenkeřík, K. Cielecki a T. Král. Družstvo z naší obce v těžké 
konkurenci vybojovalo 1. místo. Tímto vítěznému družstvu 
blahopřejeme a děkujeme za vzornou reprezentaci obce.

     Mgr. Pavla Martinková

Tak, jak každoročně, pétanque nastartoval sezónu 2010 právě 
v Albrechticích. 27.3.2010 to byl tradiční turnaj ,,BERANÍ 
KOULE“, který slavnostně zahájil starosta Albrechtic pan 
ing.Šipula.                          
Naši hráči v silné konkurenci Slovenských a Moravských 
družstev obsadili sedmou pozici, což je dost slibný začátek 
sezóny.Další prověrkou byl turnaj v Brně, kde jsme skončili 
na šestnáctém místě a to je výsledek velice slibný v tak těžkém 
superprestižním turnaji. O týden později v Litovli naši hráči
v doprovodném turnaji skončili na druhém místě.

V silné konkurenci 71 družstev naše trojka: Ševčík, Vajčovec, 
Bukovčík obsadili 19. místo a dokázali, že i v silné evropské 
konkurenci mají Albrechtice své místo!  

                                           Zpracoval: Jan Bukovčík

17.4.2010 odstartoval seriál turnajů Grand-Prix2010 juniorů 
prvním turnajem právě v Albrechticích.Skončil úspěchem 
naších juniorů Valíka a Žiaka, kteří skončili na prvním a dru-
hém místě ve dvojicích se staršími spoluhráči. Na tenhle 
úspěch navázali dalším startem v Žilině, kde tato dvojice tur-
naj vyhrála a upevnili si své pozice v juniorské soutěži Grand-
Prix 2010. Na pěkném druhém místě skončili Dujava a 
Dujavová Monika.
Posledním vystoupením byl turnaj CC Polsko, tento turnaj 
organizátoři v Jedlině-Zdroj označili za malé mistrovství 
střední a východní Evropy.
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PILATES TROCHU JINAK, 
ANEB: „KUDY Z NUDY…“ 

Během druhého májového víkendu, tedy 8.      
a 9. května 2010, prožilo 40 žen cvičících    
pravidelně Pilates pod vedením Bronislavy 
Iwanuszkové z Albrechtic, báječný víkend na 
Salajce v Lomné, plný pohybu a péče o své 
tělo. Nebyl první a doufáme, že ani poslední.
Podobné víkendy se staly oblíbenou tradicí.   
V průběhu dvou dnů měly dámy možnost 
zacvičit si Pilates, Aerobik, vyzkoušet cvičení 
na balónech, nebo jen zajít na procházku do 
přírody. Po náročných sportovních výkonech 
se nechávaly hýčkat masérkou, pedikérkou,   
či kosmetičkou. Večerní zábava se tentokrát 
konala v duchu Hippies, atmosféra byla jako 
vždy úžasná.
Vyvrcholením byl nedělní Maratón v aerobiku, 
kdy odměnou pro nejvytrvalejší cvičenky 
bylo bublinkové překvapení. Víkend nám všem 
dodal elán a energii do dalších všedních dnů.
Naše díky patří Broňce, a věříme, že tato tra-
dice bude i nadále pokračovat.
Broňko, děkujeme…Tvoje cvičenky
 

                           Napsala: Jitka a Kamila

ZHODNOCENÍ SPORTOVNÍCH AKCÍ TJ ALBRECHTICE U ČESKÉHO TĚŠÍNA
ZA PRVNÍ POLOLETÍ 2010 

V únoru se uskutečnil tradiční sportovní ples pro členy TJ        
a příznivce sportu. Chtěla bych touto cestou poděkovat všem 
sponzorům, kteří nám věnovali ceny do tomboly. V březnu 
byla soutěž v pódiových skladbách kterou pořádal RC SPV 
Karviná a naše mažoretky postoupily do krajské soutěže,   
která se konala v Palkovicích.
V dubnu byl odehrán velikonoční turnaj ve volejbale. Volej-
balisté naší TJ vybojovali 1. místo. Rovněž se odehrála      
volejbalová soutěž žen v „Okresním poháru Karviná“. Zúčast-
nilo se 6 družstev a naše ženy získaly 1. místo. Ve stejné     
soutěži v turnaji Mixů z 15 družstev jsme obsadili 1. a 2. místo. 
Okresního poháru Karviné se zúčastňují i naše žákyně, turnaj 
ještě není ukončen. Rovněž muži v tomto turnaji jsou zatím 
na 1. místě a soutěž pokračuje. V sobotu 15.5. se odehrály 
turnaje RCSPV Karviná a naše Mixy postoupily do krajské 
soutěže. Věříme, že postoupí až do republiky.
16.4. byl zajištěn pro členy SPV turnaj v bowlingu na Lučině 
v penzionu Mostař. 
17. - 18.4. se uskutečnil seminář cvičitelů v krásném sportov-
ním areálu v Bystřici nad Olší. Naši cvičitelé tak získali mno-
ho zkušeností pro další cvičební hodiny.
Měsíc duben byl náročný nejen pro dospělé, ale i pro žáky, 
kteří se zúčastnili atletického čtyřboje RCSPV Karviná.               
13 žáků naši TJ postoupilo do krajského kola. Nejsou to žáci 
jen naší ZŠ Albrechtice, ale i žáci ze ZŠ Stonava, kteří jsou 
našimi členy. Rovněž v sobotu 15.5. probíhala soutěž MsKASPV 
v atletickém čtyřboji a žáci naší  TJ postoupili do republikové-
ho kola. Jsou to: Gabrhel Jakub, Waloszek Václav a Böhm 
Adrián. Moc jim blahopřeji. Taktéž žáci naší TJ se zúčastní 
krajského kola v MEDVĚDÍ STEZCE 22.5. v Ostravě Hošťál-
kovicích.

1. května se turistického výšlapu „Za pohledy z Rybí” (okr. 
Nový Jičín) zúčastnilo 28 členů, kteří měli možnost si vyzkou-
šet orientaci v přírodě a to na trasách  12,5 km a 25 km. Akce 
se zdařila. 

8. května se naše členky TJ a mažoretky zúčastnily akce -
HRAD ŽIJE PRVNÍ POMOCÍ - na SLEZSKOOSTRAV-
SKÉM HRADĚ, kde mažoretky vystupovaly v dopoledních   
a odpoledních hodinách. Žákyním děkujeme a rovněž jim 
patři poděkování VVMsKASPV.

9. května, za velmi nepříznivého počasí, se odehrál v Albrechti-
cích turnaj v nohejbale, kde naši členové obsadili třetí místo.

A co nás ještě čeká? 29.5.2010. v areálu „Zámostí“ pořádá 
RCSPV Karviná a TJ Albrechtice Sportovní den dětí od 
10.00 do 15.00 hod. 12.6.2010 se uskuteční turnaj v „Malé 
kopané“ na hřišti  v Albrechticích.

Chtěla bych poděkovat  vedení ZŠ v Albrechticích i Stonavě, 
že umožňuje žákům zúčastňovat se různých sportovních sou-
těží, kde reprezentuji nejen TJ, obec, region ale i kraj.  
Rovněž děkuji cvičitelům, organizátorům a rodičům, kteří 
nám při různých sportovních akcích byli nápomocní.

 Vážení rodiče!  TJ pro Vás a vaše děti připravuje od září 
cvičení rodičů s dětmi. Cvičení bude probíhat pod vedením 
vyškolených cvičitelů.
Přeji všem krásné slunné prázdniny a po prázdninách Vás zvu 
do tělocvičny v ZŠ Albrechtice.
                                                              D. Pipreková

ALBRECHTICKÝ SPRINT TRIATLON
I letos bude poslední týden v červnu Těrlická přehrada 
patřit triatlonu. Někdy počátkem března byla na webových 
stránkách sportovního klubu SK Fuga (www.skfuga.cz) 
spuštěna registrace pro Albrechtický Sprint Triatlon. 
Tento závod je určen pro širokou veřejnost a pro amatér-

ské sportovce. Proběhne jako obvykle poslední červnovou sobotu, což letos 
vychází na 26. června.  Triatlonoví závodníci změří své síly na tratích 750 m 
plaváni, 20 km cyklistika a 6 km běh.  Start a závodnické depo se bude nachá-
zet na základně VZS Těrlicko v ulici Rybářské. Soutěžit se bude ve 4 katego-
riích: muži do 40 let, muži nad 40 let, ženy a štafety. Tento ročník se pořada-
telé rozhodli zatraktivnit závodníkům tratě, a nově se bude závodit na 
obrátkové trati kola i běhu. Triatlonisté budou mít díky tomu neustále přehled 
o tom, kde se pohybují v závodním poli. Cyklistická část bude navíc vedena 
po kvalitním asfaltu se zajímavým stoupáním       
od kruhového objezdu v Albrechticích (kde bude jedna 
z obrátek) na Pacalůvku. Kolo se pojede opět na 
dva okruhy. Po loňském ročníku, kdy po velkých 
deštích byla část běžecké tratě na blátě, pořadatelé     
v čele s ředitelkou závodu Maruškou Hlaváčovou 
rozhodli i běžeckou část přesunout celou na asfalt. 
Očekává se kvalitní účast a již dnes je přihlášena 
např. obhájkyně loňského vítězství v ženské kate-
gorii Karolína Feberová z Albrechtic. Přejeme orga-
nizátorům pěkné počasí a hodně zdaru v práci       
na zatraktivnění sportovního života v regionu.
                                                                         -VS-
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Albrechticím, které obhajují loňské vítězství, se tolik v turna-
jích nedařilo a po nevyrovnaných výkonech jsou momentálně 
na třetím místě dlouhodobé tabulky Havířovské školní ligy     
v TOUCH RAGBY 2009/2010. Turnajů se zúčastňovalo až      
7 týmů (ne vždy se zúčastnily daného turnaje všechny přihlá-
šené týmy), byla to tato družstva: ZŠ Hrubínova, ZŠ Gorkého 
I. a ZŠ Gorkého II., ZŠ Moravská, ZŠ Školní, ZŠ Žákovská      
a samozřejmě družstvo z Albrechtice. V jednotlivých turna-
jích se bojovalo o zisk putovního poháru a všechna družstva 
obdržela diplomy nebo uznání za účast v turnaji, v dlouhodobé 
soutěži „školní ligy“ družstva bojují o možnost zúčastnit se 
Finále Celorepublikového turnaje v Touch ragby v Praze.      
Na tento turnaj postupují tři nejlepší týmy „školní ligy“.          
V tomto ročníku se družstvu Albrechtic tolik nedařilo jako     
v loňském a předloňském ročníku, které oba Albrechtice 
vyhrály. Letošní „školní lize“ vévodí družstvo ZŠ Gorkého I., 
které z dosavadních 10 turnajů vyhrálo šest. O vyrovnanosti 
družstev však hovoří to, že vítězství z jednotlivých turnajů     
si odnesla celkem čtyři družstva, vedle ZŠ Gorkého I. to byla 
ještě družstva ZŠ Moravská, ZŠ Žákovská a Albrechtice.  
Družstvo ZŠ Gorkého I. si vytvořilo dostatečný náskok před 
svými soupeři, a již nyní má zaručené 1. místo v této soutěži. 
Na dalším místě je nyní ZŠ Žákovská a na třetím místě              
je družstvo z Albrechtic, také tato obě družstva si vytvořila 
dostatečný náskok před ostatními družstvy a již nyní mají 
postup do Finále Celorepublikového turnaje v Touch ragby      
v Praze zajištěn. Momentálně na čtvrtém místě je družstvo 
ZŠ Gorkého II. následováno družstvy ZŠ Hrubínova,                  
ZŠ Školní a ZŠ Moravská. Výsledky z posledních dvou pláno-
vaných turnajů 27. května a 10. června již neovlivní umístění 
na prvních třech místech, ale na čtvrtém místě mohou nako-
nec skončit všechna další družstva, tak je spodní část tabulky 

ALBRECHTICE POSTUPUJÍ DO FINÁLE CELOREPUBLIKOVÉHO
 TURNAJE V TOUCH RAGBY V PRAZE

    Foto z utkání Albrechtice – Hrubínova.

V Havířovské školní lize v TOUCH RAGBY 
2009/2010 se odehrálo již 10 turnajů. Na pod-
zim se odehrály 4 turnaje   na hřišti o rozmě-
rech 30 x 35 metrů v Havířově, pak následo-

valy 3 turnaje v tělocvičně ZŠ Kudeříkové a na jaře se 
uskutečnily 3 turnaje na venkovním hřišti, bohužel dva turnaje 
musely být zrušeny pro nepříznivé počasí (6. a 20. května).   
Na turnajích startovala družstva z Havířovských škol a jediným 
mimohavířovským družstvem bylo družstvo z Albrechtic. 
Družstvo tvořilo 5 hráčů a náhradníci, vždy se hrálo systé-
mem každý s každým a střídat se mohlo jako v hokeji. Utkání 
řídili rozhodčí z pořádajícího Rugby Clubu Havířov. V jed-
notlivých turnajích se hraje o putovní pohár a celkově pak        
o možnost zúčastnit se Finále Celorepublikového turnaje          
v Touch ragby, který opět pořádá RC Tatra Smíchov, a to ve 
středu 23. června 2010 na ragbyovém hřišti Tatry.

    Na snímku odehrává míč David Otipka, sleduje ho Ondra Chodu-
ra a vzadu je Vojta Waloszek.

                                                      Radomír Kloda

vyrovnaná. Rozdíl mezi čtvrtým a sedmým týmem jsou     
pouhé 4 body. 
Družstvo Albrechtice ve „školní lize“ reprezentovali tito hráči: 
Alexandr Maikranz, Kateřina Zemová, Vojtěch Waloszek, 
Ondřej Chodura, David Otipka, Jakub Kačmarčík a František Fister.

Touto cestou chci poděkovat vedení ZŠ Albrechtice, které 
vytvořilo již třetím rokem podmínky pro činnost družstva       
v TOUCH RAGBY a také obci Albrechtice, která finančně 
podpoří účast družstva Albrechtic na turnaji - Finále Celore-
publikového turnaje v Touch ragby v Praze.

    Část vítězného družstvo Albrechtic z Finále Celorepublikového 
turnaje v Touch ragby v Praze v roce 2009 – zleva: Vojta Waloszek, 
Jakub Kačmarčík a Ondra Chodura.

    Vojta Waloszek sledován Frantou Fisterem se snaží obejít obránce 
ze ZŠ Gorkého.
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  Provozní doba:  pondělí – pátek  dle objednávekProvozní doba:  pondělí – pátek  dle objednávek
 • lakování  • lakování 
 • masáže plosek + celé nohy • masáže plosek + celé nohy
 • parafínové zábaly • parafínové zábaly

Kontakt:  734 487 109Kontakt:  734 487 109

KAŠPAROVÁ ALENAKAŠPAROVÁ ALENA
ve zdravotním středisku ve zdravotním středisku 

v Albrechticíchv AlbrechticíchP E D I K U R AP E D I K U R A

Hledám v Albrechticích 
rodinný domek 

s cenou do 2,5 mil. Kč 
s dobrou dostupností v zimě.

Tel.: 724 670 589

 CYKLO SPORT SVAČINA
• opravy a prodej  
   jízdních kol
• stavba kol na zakázku 
• prodej součástek, 
   doplňků a příslušenství 

ul. Hlavní 312, Albrechtice 
(u restaurace Dělnický dům)

tel.: 775 563 120

PRONÁJEM AUTOVOZÍKŮ, 
AUTODOPLŇKŮ, 

SPORTOVNÍCH POTŘEB
 A STŘEŠNÍCH BOXŮ

Ctibor Izaiáš
Hornická 651, Albrechtice 

(nové sídliště)
Mobil: 606 777 880



Právní záležitosti 
s obèany a podnikateli projedná a vyøídí 
každé pondìlí mezi 14.00 - 15.20 hodin 

na Obecním úøadì v Albrechticích 
v 1. patøe (zasedací místnost) 

 

JUDr. Marcela Žorièová 
 

formou poradenství, sepisování listin, žalob, 
smluv vèetnì kupních, také pøevody 

nemovitostí a zøizování vìcných bøemen.
 

Kontakt možný i na tel. è. 
Ha 596 810 741, 603 447 219

Obchodní místo ČPObchodní místo ČP
Ke každé uzavřené životní smlouvě 

dárek v hodnotě 300,- Kč. 
1x týdně  úterý 1000 - 1200 a 1300 - 1600 hod., 
možno individuálně dle telefonické domluvy 

na čísle 604 239 069 p. Hudáková

Zateplení fasád rodinných domů 
se státní dotací 

od certifikované firmy. 

Kvalitně a levně.

Barostav, s. r. o. , tel. 736 677 631

Zámková dlažba, ploty, Zámková dlažba, ploty, 
izolace sklepů, izolace sklepů, 
rekonstrukce.rekonstrukce. 
Kvalitně a levně. 
Tel. 736 677 631

VOLNÉ NEBYTOVÉ PROSTORY
K PRONÁJMU OD 14-72 m2. 
Vhodné pro podnikání ve službách, 

obchodně nebo jako kanceláře. 
Cena pronájmu dohodou. 

Kontaktujte nás na 
tel: 777 123 666 nebo 777 222 891.

Pohřební služba ARON
Havířov-Město, ul. Národní třída 1541/14a

Od roku 1991 zajišťujeme komplexní pohřební
a hřbitovní služby včetně výkopů hrobů 

a pohřbů do hrobek.

NEPŘETRŽITĚ PŘEVOZY ZESNULÝCH 
a VYŘÍZENÍ POHŘBU

Telefon 737 238 105, 737 238 106, 596 815 131

   NOVĚ OTEVŘENÝ 

 SALON „PÉČE O TĚLO”
  KOSMETIKA, MASÁŽE,
   MANIKÚRA, PEDIKÚRA
- Úprava obočí, líčení
- Mikrooční masáže
- Masáž obličeje a dekoltu
- Masáže sportovní, reflexní
- Masáže lávovými kameny
- Tygrování, ušní svíce
- Manikúra + nehtová modeláž
- Pedikúra, P-Shine, 
- Parafínové zábaly

 Těšíme se na vaší návštěvu.
  Nacházíme se v Albrechticích
   v objektu hasičské zbrojnice.

           www.salonpot.webnode.cz
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Koupím rodinný dům Koupím rodinný dům 
nebo stavební parcelu.nebo stavební parcelu.

Platím hotově, 
prosím nabídněte. 
Tel.: 608 370 379


